
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2009-10-12 kl 18:00, 
Multihallen Rosvalla.
Protokoll 7:2009 Sida 1(3)

Närvarande: Lena Tholse Nicklas Nordlund Bernt Karlsson
Magnus Karlsson Birgitta Andersson Bosse Röjder
Marcus Rosenlind

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet 18:05.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Magnus till 
justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes.

4. Protokolljustering
Protokollet från ett par tidigare styrelsemöten skrevs på av de berörda som var närvarande.

5. Rapport från begravning
Klubben skänkte blommor till och flera medlemmar var närvarande på begravningen av vår 
tidigare ordförande Sören Drottsgård den 9 nov. Faktura på blommorna kommer till klubben.

6. Ekonomirapport från kassören
Uppföljningen t om 3:e kvartalet visar att inkomsterna balanserar utgifterna så att vi ligger 
nära nollresultat (plus 427 kr) nu.  Det är klart bättre än budgeten.

7. Redovisning av kostnaderna för trampolinsektionens overaller.
Fortfarande saknas betalning för flera overaller, och flera har bara betalat den felaktiga 
summan som angavs först. Marcus får en lista så att han kan stöta på de berörda.

8. Redovisning av kostnaden för volleybollturneringen i Falköping.
Även de som deltog i resan till cupen i Falköping har varit dåliga på att betala för sig. 
Birgitta gör en lista som anger vilka som skall betala, och hur mycket, som hon ger till 
Bernt.

9. Medlemsavgifter höstterminen 2009
Utskicken av fakturorna har börjat. Mötet diskuterade ”avgiftssyndarna” och det bestämdes 
att en ungdomsledare skall befrias från avgift, samt att en familj skall slippa träningsavgiften 
för vårterminen, eftersom de inte deltagit i volleybollträningen då.

10. Materialskåp till Tessinhallen
Birgitta har fått klartecken att ställa in ett skåp på läktaren utanför grabbarnas 
omklädningsrum. Hon går vidare och beställer ett skåp, pris ca 2 600 kr.
Förvaring av bollar förblir ett problem så länge vi hyr olika lokaler.
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11. Ny beachplan vid Torpet
Magnus har fått klartecken från markägaren (kyrkan) att vi får bygga en beachplan till. 
Däremot vill de inte stå för grävningen, utan den får vi bekosta.

12. Ungdomsvolley på IdrottOnline
Planerna på att använda IdrottOnline för information och kommunikation om 
ungdomsvolleyn, liksom seniorernas seriespel kvarstår. Beräknad sjösättning efter nyår 
enligt Birgitta.

13. Trampolin på IdrottOnline
Marcus kontrollerar om trampolinsektionen vill aktivera Nyköpings Frisksportklubb – 
gymnastik på IdrottOnline.

14. Rapport från sektionerna

● torpet – tips/bingo: städdagen 11 oktober blev lyckad. Bland annat blev den nya sanden till 
beachplanen fördelad, några stora träd blev fällda och uppkapade till ved. Dessutom 
putsades fönster och städades för fulla muggar. Före dess så såldes det kaffe och smörgåsar i 
anslutning till tipspromenaden, till ett värde av 600 kr brutto.

● trampolin – Jonas Rosenlind har fått bihåleinflammation och kan inte ställa upp i Levo Cup. 
För övrigt fortsätter träningen som tidigare. Bland annat pga att det inte finns någon 
barntränare så har ett 20-tal slutat efter sommaren, och det återstår nu 18 st i 
trampolinsektionen.

● volleyboll – verksamheten fortsätter som tidigare. 

○ Birgitta har startat en ny grupp för barn födda c:a 1997-2000.

○ Från och med 8 nov så börjar söndagsträningarna kl 18:30.

○ Den 18/10 spelar pojkar U17 sitt första seriesammandrag för säsongen (i Uppsala).

○ Höst-cupen 17 oktober i volleyboll ställer vi in.

○ Birgitta och Johanna är bortresta under tiden xxx-xxx, och då måste vi ha tränar-vikarier, 
alternativt ställa in de träningar de ansvarar för:

■ Tjejträningen ställs in V44 (höstlovet).

■ Killarna tränar som vanligt 1 nov, i övrigt så får de träna med de vuxna under v44 
(sön och ons)

■ 18 januari har vi bokat Herrhagsskolan för hemmamatcher i ungdomsserierna. Det är 
osäkert om hallen räcker till för flickserien (många lag).

○ Overaller och tävlingsdresser kan beställas av Birgitta Andersson eller Ulrika Mossberg. 
På Intersport finns overallerna till påseende (utan vårt tryck) så att man kan prova ut 
storlek. Notera att tävlingsdress är obligatoriskt för seriespel. Kostand för overall (+ 
tävlingsdress?) 300:-.

15. Kvalitetssäkring av klubben
Lena besökte föreningsträffen som kommunen bjudit in till. Hargs BK:s policy-skrift drogs 
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där fram som ett gott exempel. Lena konstaterade att de hade en bra skrivning om regler för 
resor.

16. Övriga frågor
● När fakturan på sanden kommer måste vi skicka in kopia på den, med hänvisning till 

beslutet om bidrag, till kommunen, så att vi får bidraget utbetalt.

● För transport till tävlingar så betalar klubben ersättning med 18:50/mil till de som skjutsar 
fler än egna barn. Möjligheten att hyra minibuss (av kyrkan) bör utnyttjas när det är möjligt 
och motiverat. (Fler passagerare per förare)

● Per Eriksson fotograferar gärna lagbilder etc om vi behöver sådant.

17. Datum för nästa möte 
Näsa möte planeras till 30 november, kl 18:00 i Rosvallahallen.

18. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  19:45

19.Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Lena Tholse Magnus Karlsson
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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